



SNIC
INSURANCE

HOW TO REPORT A CLAIM IF YOU HAVE AN ACCIDENT

1. If someone is injured, call **999** immediately. Otherwise, call the Police Traffic Directorate on **199** to report your accident.
2. Do not move your vehicle from accident scene until permission from Traffic Directorate to prevent further accident and/or injury.
3. Do not discuss the specifics of the accident with anyone, except the police, or other emergency personnel.
4. If you have a permission to move your vehicle being not drivable; please contact toll free no. **80008365** for any assistance.
5. If safe to do so, consider taking photos of the accident scene and vehicles.
6. Once you receive the traffic police report; please visit our office or contact WhatsApp no. **32032678** to submit the following documents;
 - a. Police Report.
 - b. Traffic fee receipt.
 - c. Ownership card.
 - d. Insurance card.
 - e. Driving license

إجراءات فتح المطالبة في حال وقوع حادث مروري

1. في حال وجود اصابات الرجاء تبليغ قسم الطوارئ مباشرة على رقم **٩٩٩** او الإتصال بإدارة المرور على رقم **١٩٩** للإبلاغ عن الحادث.
2. لا تحاول تحريك المركبة من موقع الحادث الا بعد اخذ موافقة ادارة المرور وذلك لتجنب الاصابات أو أي حادث آخر.
3. لا تتناقش عن ظروف وكيفية وقوع الحادث مع أي شخص آخر بإستثناء رجل المرور او رجال الدفاع المدني والطوارئ.
4. عند حصولك على اذن من رجل المرور بتحريك المركبة والمركبة غير قابلة للتحريك الرجاء الاتصال على **٨٠٠٠٨٣٦٥** للمساعدة.
5. اذا كان موقع الحادث آمن بإمكانك التقاط بعض الصور للمركبات المتورطة بالحادث وموقع الحادث.
6. عند استلامك لتقرير المرور يمكنك زيارة مكاتبنا لفتح المطالبة او بإرسال الوثائق المذكورة ادناه على واتساب رقم **٣٢٠٣٢٦٧٨**
 - أ. تقرير المرور
 - ب. رصيد تقرير المرور
 - ج. ملكية المركبة
 - د. بطاقة تأمين المركبة
 - هـ. رخصة القيادة للسائق



17563377



66708086



snicbah



www.snic.com.bh